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"V neznámy svet odišiel si
spať, zaplakal každý, kto Ťa
mal rád. Odišiel si, ostali sme
v žiali, no vždy budeš žiť v srd−
ciach tých, ktorí Ťa milovali."

So žiaľom v srdci oznamuje−
me, že 10.1.2011 sme sa na−
vždy rozlúčili s našim drahým
manželom, otcom a synom 

JURAJOM KRAJČOM 
z Veľkého Krtíša, ktorý zomrel vo veku 52 rokov.
Ďakujeme všetkým, ktorí ho prišli vyprevadiť na je−
ho poslednej ceste, za prejavy sústrasti a kvetinové dary.  

Lúčia sa manželka Eva, 
dcéra Lucia, syn Martin a celá smútiaca rodina.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

Policajný zbor Slovenskej republiky pre−
chádza v súčasnej dobe reorganizáciou a
od 1.1. 2011, okrem iného, vykonávajú
skrátené vyšetrovania prečinov obvodné
oddelenia (OO):  OO PZ  V. Krtíš, OO PZ
Vinica i OO PZ  D. Strehová. Na týchto ú−

tvaroch môžu poškodení občania podávať
trestné oznámenia pri podozrení zo spá−
chania prečinu. 

Vyšetrovanie zločinov a obzvlášť závaž−
ných zločinov vykonáva od 1.1. 2011 Od−
bor kriminálnej polície OR PZ  V. Krtíš. 

Štatistika dopravných nehôd v roku 2010 v našom a okolitých okresoch
i banskobystrickom kraji v porovnaní s rokom 2009. 

Poznámka: zo 44 usmrtených osôb v našom kraji bol 20 chodcov a 1 cyklista.

Niekedy v čase od 31.12. 2010 do 4.1. 2011 sa do piv−
nice pod neobývaným  rodinným domom v Zombore
vlámali zlodeji. Ukradli odtiaľ 150 l vína a rozbili jeden
50 l sklenený demižón. Krádežou spôsobili majiteľovi
škodu vo výške 150,− eur a poškodením majetku 20,−
eur. Vyšetrovateľom z oddelenia kriminálnej polície
OR PZ vo V. Krtíši sa podarilo pravdepodobných pá−
chateľov vypátrať. Sú to mladí Zomborčania, Marek G.
a Dávid M. obaja narodení v roku 1991. 

Do bufetu v Ski centre Lomník v Dačovom Lome sa
7.1. vlámal neznámy páchateľ. Ukradol odtiaľ cigarety,
cukrovinky a iný tovar i majetok, ktorý patril pracovní−
kom  Ski centra. Zmizli tri páry lyží rôznych značiek,
snowboard, 2 páry lyžiarskych a 1 pár snowboardo−
vých topánok i zásahové sane, na ktorých si, pravde−
podobne, svoj lup odviezol.  Krádežou spôsobil zlodej
Ski centru a súkromným osobám škodu, vo výške naj−
menej 2 000,− eur. 

Do pohostinstva v Závade sa 8.1. vlámal doteraz ne−
známy zlodej. Ukradol odtiaľ cukrovinky, cigarety, al−
kohol a 100,− eur v hotovosti. Celkovo spôsobil dote−
raz neznámy páchateľ majiteľovi škodu vo výške 420,−
eur. 

Možno aj preto páchateľ, ktorý sa 14.1. vlámal do ne−
obývaného rodinného domu vo Veľkom Lome, ukradol
odtiaľ mlynček na mäso. Okrem neho si páchateľ zo−
bral aj topánky i poľovnícke trofeje. Touto krádežou
spôsobil  zlodej majiteľovi domu škodu vo výške 735,−
eur. Zo svojho lupu sa ale netešil dlho. Policajtom sa
podarilo páchateľa rýchlo vypátrať. Podľa ich zistení je
ním 52−ročný A. H. z V. Lomu. Časť ukradnutých veci
u neho policajti aj našli. 

Ak áno, potom venujte pozornosť nasledovným riadkom. Bývalé vedenie už ne−
existujúceho podniku Československé automobilové opravovne Pôtor  prosí a vy−
zýva všetkých bývalých pracovníkov tohto podniku,  ktorí by chceli prispieť  svoji−
mi spomienkami a fotografiami na roky strávené v tomto podniku, aby kontaktova−
li Ing. Jána Marcineka  na mobile číslo: 0908 33 44 27 alebo na pevnú linku − tel./fax:
47 313 53 v čase od 17.00 do 20.00 hodiny. Svoje príspevky môžete posielať v ča−
se do 15. marca 2011. 

Pracovali ste v ČSAO Pôtor? 

Nehôd na cestách bolo menej

Vítanie nového roka sa predĺžilo

Lyže sa asi vybrali za snehom

Sladkosti chutia aj po Vianociach

Je tu čas klobás

Úradné hodiny na pracovisku
evidencia vozidiel:  

Občianske preukazy, cestovné 
doklady, vodičské preukazy, zbrojné

preukazy a evidencia zbraní 

l Vlani na cestách nášho okresu vyhaslo päť ľudských životov. Na fotografii vľavo zahynul pri autohavárii jeden muž
na kľačianskej križovatke, vpravo prišiel neďaleko Opavy v polovici októbra o život mladý motocyklista.

Polícia sa reorganizuje

Pre upresnenie znovu uvádzame aj zmeny v úradných hodinách na OR PZ vo V. Krtíši :

Znamienka "+" a "−" v záhlaví tabuľky znamenajú rozdiel v počte
sledovaných ukazovateľov medzi rokom 2010 a 2009.  

Redakčná výzva
pre súťažiacich 

čitateľov
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11.1. Dominik z V. Krtíša, Ela zo Sklabinej,
12.1. Madeleine z V. Krtíša, 13.1. Matej zo
Zombora, 14.1. Veronika z V. Krtíša, 16.1.
Krisztián zo Sečianok, Sofia a Michaela z
V. Krtíša, 16.1. Martin z V. Zlievec 

NARODILI SA

25.1. Pavel Varecha, Emília Václavíková,
MUDr. Marian Beňuš, 26.1. Jozef Colotka,
27.1. Anna Pohanková, 31.1. Tibor Kamenský 

BLAHOŽELÁME

10.1. Juraj Krajč, nar. v r. 1958 z V. Krtíša,
Walter Herman Viewen, nar.v  r. 1940 z H.
Strehovej, 12.1. Pavel Belov, nar. v r. 1927
z V. Krtíša, Zuzana Kováčová, nar. v r.
1929 zo S. Plachtiniec, 13.1. RSDr. Ján Ká−
ka, nar. v r. 1937 z V. Krtíša, 14.1. Barna−
báš Orlay, nar. v r. 1934 z Viesky, 17.1.
Janka Gonšorová, nar. v r. 1929
z Ľuboriečky

OPUSTILI NÁS

S hlbokým zármutkom
oznamujeme, že

13.1.2011 nás opustil
náš milovaný manžel,

otec a starký 
RSDr. JÁN KÁKA, 
vo veku 74 rokov.
"Dotĺklo srdce, ktoré

sme tak milovali, klesli
ruky, ktoré pre nás pra−

covali, zhasli oči, stíchol hlas, vďaka Ti,
drahý náš, za všetkých nás. Žiarila z Te−
ba láska a dobrota, budeš nám chýbať do
konca života. Aj keď už nie si medzi na−
mi, v našich srdciach žiješ stále s nami."
Ďakujeme všetkým, ktorí nášho drahého
prišli odprevadiť na poslednej ceste a
prejavmi sústrasti i kvetinovými darmi sa
snažili zmierniť náš žiaľ. 
Smútiaca manželka, syn, vnučka Janka,

všetci ostatní príbuzní a priatelia.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

"Už nepočuť otcov hlas,
už nepríde medzi nás.
Osud nám nevráti, čo
nám vzal. Za pokojný
spánok Tvoj v modlit−
bách prosíme a spo−
mienku na Teba v srdci
stále nosíme."

S hlbokým žiaľom 
v srdci oznamujeme, že

nás 5.1.2011 navždy opustil náš drahý 
otec a starý otec
JOZEF KOVÁČ 

z Veľkého Krtíša, vo veku 69 rokov. 
"V neznámy svet odišiel si spať, zapla−

kal každý, kto Ťa mal rád. Odišiel si, o−
stali sme v žiali, no vždy budeš žiť v srd−
ciach tých, ktorí Ťa milovali." Touto ces−
tou sa chceme poďakovať všetkým prí−
buzným, susedom a známym za účasť na
poslednej rozlúčke, za kvetinové dary a
prejavy sústrasti v našom žiali. 
Nikdy nezabudnú: dcéra Iveta s manže−
lom, synovia Jozef a Róbert s manželka−
mi, vnučky Klaudia a Sandra, vnuci Ivko,
Majo a Robko.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIE

Rok uplynie 24.1.2011, 
kedy nás opustila naša 

milovaná maminka, 
starká, prastarká 

a svokra 
MÁRIA BARTALOVÁ 

z Veľkého Krtíša. 
S láskou a úctou na ňu

spomínajú: deti Ida a
Marian s rodinami 

a zať Július so synom Julkom. 

SPOMIENKA

"Slza v oku, v srdci žiaľ,
čo drahé nám bolo, o−
sud vzal. Odišiel si nám
všetkým, ktorí Ťa mali
radi. Odišiel si bez to−
ho, aby nám Tvoje ústa
zbohom dali. Len ten,
kto niekoho navždy
stratí, vie, čo je bolesť a
žiaľ. Tá rana v srdci stá−

le bolí a zabudnúť nedovolí."
So smútkom v srdci si 24.1.2011 

pripomíname 5.výročie, kedy nás navždy
opustil náš drahý syn, brat a vnuk 

TOMÁŠ KISS z Veľkého Krtíša. 
S láskou spomínajú mama, sestra, stará

mama a všetci blízki. 
Kto ste ho poznali, venujte mu spolu

s nami tichú spomienku. 

SPOMIENKA

"V neznámy svet odišla
si spať, zaplakal každý,
kto Ťa mal rád. Odišla
si, ostali sme sami, no
vždy budeš žiť v srd−
ciach tých, ktorí Ťa mi−
lovali. Vybrala si si ces−
tu, kde chodí každý
sám, len dvere spomie−
nok nechala si dokorán.

Len kyticu kvetov môžeme Ti na hrob
dať, chvíľu postáť a ticho spomínať."

Dňa 16.1.2011 sme si pripomenuli
20.výročie úmrtia našej milovanej 

maminky a starkej 
TERÉZIE BERÁNSKEJ 

z Novej Vsi. 
My, ktorí sme ju mali radi, nezabúdame,
vy, ktorí, ste ju poznali, chvíľkou ticha
spomínajte.              Smútiaca rodina.

SPOMIENKA

"Tak rýchlo ten čas letí,
tak rýchlo uteká. No Ty
si odišla tak tíško z náš−
ho života. Každý deň Ti
patrí naša spomienka,
večná láska, ktorá v na−
šich srdciach nikdy ne−
umiera." 

Dňa 28.1.2011 si 
pripomenieme 6.výročie 

úmrtia našej milovanej manželky, mamičky
a starkej MÁRIE SLOVÁKOVEJ

z Veľkého Krtíša. 
S láskou spomínajú manžel, 
deti s rodinami a príbuzní.

SPOMIENKA

"Dotĺklo srdiečko, pre−
stalo biť, skončilo svoju
púť, nechceme na Teba
nikdy zabudnúť. Už niet
návratu, a ani nádeje,
len cestička k hrobu
nás k Tebe zavedie. Je−
diné srdce na svete
sme mali, ktoré dokáza−
lo nás milovať, aj keby

láskou vzbudiť sme ho chceli, neozve sa
viac. Tak náhle odišla duša Tvoja, že si
nestihol povedať ani: Zbohom, rodina
moja drahá. Smutný a prázdny je dom,
chýbaš nám v ňom. Čas plynie, nevráti,
čo vzal, ostali len spomienky a v srdci
žiaľ."

Dňa 30.1.2011 uplynie rok od úmrtia
nášho milovaného manžela, syna, ocka,

starkého a svokra
JOZEFA DINKU zo Slovenských Ďarmôt. 
S láskou a úctou spomínajú: manželka,
dcéra s rodinou, otec, vnučka Jessica

a ostatná rodina.

SPOMIENKA

"Na dvere už klope hosť, nesie správu pre ra−
dosť. Nič menšieho neprináša, ako zvesť, že
mamka naša, manželka a stará mať, bude veľký
sviatok mať."

Dňa 26.1.2011 oslávi ZUZKA TOMČÍKOVÁ 
z Čeloviec krásnych 70 rokov. 

Za roky radosti, za šťastie dopriate, za roky 
lásky, za ruky zodraté, za všetky vrásky ďakujú

manžel, syn, dcéry s rodinami a vnúčatá.
−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−

Krásnych 60 rokov oslávila
20.januára naša drahá 

mamička a starká 
MARGITA ZOŠIAKOVÁ 
z Horných Plachtiniec. 

"Drahá, naša starká. Blížia
sa Tvoje narodeniny a my by
sme Ti chceli dať, okrem i−
ných darčekov, aj tento. Po−
vedať Ti, ako si Ťa vážime a

milujeme Ťa. Hoci sa život s Tebou nikdy ne−
maznal a uštedril Ti niekoľko ťažkých rán, keď si
stratila najbližších, ktorých si tak veľmi milova−
la, napriek tomuto si nám rozdávala vždy lásku,
múdrosť a dobrotu. Zobrala si nás pod svoje o−
chranné krídla, dala si nám domov a si našim
pokojným prístavom, keď sa nad našimi životmi
zbiehajú búrkové mračná. Hoci Tvoj krok už nie
je taký rezký, ale dobrota a láskavosť, ktorá Ti
žiari z tváre, je pre nás tým najcennejším. Nech
Ťa Boh žehná a dá Ti veľa síl a zdravia byť tu
ešte dlho s nami."

S úctou a láskou za celoživotnú starostlivosť
zo srdca ďakujú: syn Ján s manželkou a vnuk
Lukáško s vnučkou Kristínkou posielajú starkej
sladký bozk. 
−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−− 

Dňa 18.1.2011 sa dožil 
krásneho veku 70 rokov
náš drahý manžel, otec 

a starký 
EUGEN HLAČOK z Leseníc.
"K Tvojmu životnému jubi−
leu Ti prajeme veľa zdravia,
šťastia a Božieho požehna−
nia, nech si ešte dlho medzi
nami." Všetko dobré oslá−

vencovi prajú: manželka Mária, syn Branko s
manželkou Monikou, dcéra Erika a vnučka Sá−

rinka, ktorá starkému posiela veľkú pusu.

BLAHOŽELANIA



4 /  24. január 2011

J. Brnová: "Dominikovi veľmi po−
máhajú rehabilitačné pobyty v kú−
peľoch a teraz sa snažíme zohnať
financie na liečebný pobyt v Pieš−
ťanoch. Tak výťažok z tejto akcie,
za ktorú pánovi primátorovi ďaku−
jeme, použijeme na to."
l Môžete nám povedať,

aké zdravotné postihnu−
tie má Dominik? 
J. Brnová: "Dominik trpí
detskou obrnou. Naro−
dil sa v polovici 8 me−
siaca  a hneď nastali
problémy. V inkubátore
bol 2 mesiace a potom
bol operovaný na hru−
bé črevo, pretože mu
prasklo. Urobili mu vý−
vod z črievka, ktorý mu
potom vrátili naspäť.
Potom mu operovali
očká, nožičky. Tiež va−
jíčko mu museli naprá−
vať, pretože sa nevyvíja−
lo, ako sa malo, mandle
mu vyberali, hneď mu
zistili veľkú infekciu a museli mu
meniť krvné doštičky. Takže operá−
cií má za sebou už dosť a hneď od
malička sme museli začať cvičiť.
Začali sme už keď mal dva mesia−
ce a odvtedy cvičíme stále. Využí−
vame viaceré metódy cvičenia ur−
čené pre takto postihnuté deti a
chodíme aj do Bratislavy na cviče−
nia, do Budapešti na akupunktúru,
dva razy do týždňa chodíme aj na
hypoterapiu do Kirti, kde nám vyšli
v ústrety a chodievame aj do kú−
peľov. Viackrát sme boli v  Ková−
čovej a raz v Piešťanoch, kde sme
boli v špeciálnom zariadení, kde
cvičia v kozmickom obleku. Ale má
tam aj bahenný zábal, manuálnu
terapiu, logopédiu, laserovú tera−
piu. Boli sme tam zatiaľ iba raz,
pretože je to veľmi finančne nároč−
né. Dvojtýždňový pobyt stojí pri−
bližne  90 000,− Sk. Iba terapie, a
keď sa priráta aj ubytovanie, strava
vyšplhá sa suma pobytu aj na 100
tisíc korún."  

Pomohlo nám veľa 
dobrých ľudí

lAko hovoríte, všetky pobyty sú fi−
nančne náročné, obrátili ste sa so žia−
dosťou o finančnú pomoc aj na chari−
tatívne či iné spoločnosti?  
J. Brnová: "Pri získavaní financií

potrebných na liečbu môjho syna,
som sa obrátila na rôzne osoby,
podnikateľov a inštitúcie. Písali
sme rôzne projekty, niekto sa ani
neozval, ale veľa ľudí nám pomoh−
lo. Či už to bolo v minulosti, alebo
aj v súčasnej dobe. Som rada, že v
tejto ťažkej situácii sa nájdu cudzí

ľudia, ktorí pomôžu. Sme preto
vďační, že aj akcia, ktorú robí pán
primátor Ing. Dalibor Surkoš − pri−
mátorský punč, inšpirovala obyva−
teľov V. Krtíša a výťažok z tejto ak−
cie nám pomôže v našej ťažkej si−

tuácii." 
l Aký je zdravotný

stav Dominika v sú−
časnej dobe?  
J. Brnová: "Po preko−
naní detskej mozgo−
vej obrny a niekoľ−
kých ťažkých operá−
ciách má veľmi sla−
bý zrak, takmer ne−
hovorí, nechodí. Ve−
rím, že bude lepšie,
a že začne aj rozprá−
vať. Niekedy hovorí

mama, teta, daj, a pod., ale niekedy
zas niekoľko dní vôbec nehovorí a
používa iba zvuky.  Pohybuje sa
na invalidnom vozíku, ale teraz
sme mu dali doma nainštalovať a−
kési chodiace zariadenie, na ktoré
nám finačne prispela Sociálna po−
isťovňa. Vyzerá to ako vak a v tom
sa učí chodiť, pretože on prejde
niekoľko krokov, ale musíme mu
pomáhať. Takto sa môže aj sám
pohybovať hore−dole. Ale aj tak sa
neviem od neho pohnúť. Vyžaduje
si celodennú starostlivosť. Doma
ho aj masírujem, raz do týždňa ab−
solvuje perličkový kúpeľ no a kaž−
dý deň cvičíme. Doma máme rebri−
ny, valec, lopty na cvičenie, ma−
sážne prístroje, ktoré potrebuje.
Sama si s ním niekedy ani neviem
poradiť. Je už pomerne ťažký, silný
a cviky, ktoré robievame, sú často
bolestivé a on sa bráni. Pri cvičení
mi preto často pomáha mama aj o
chvíľu 12−ročná dcéra Miška. Pri−
tom aj ona potrebuje poradiť, po−

môcť. Navštevuje 6−tu triedu zá−
kladnej školy, športuje a niekedy
jej treba poradiť aj v učení. Bohu−
žiaľ som ostala sama s deťmi a bez
pomoci mojej mamy a mojich dob−
rých bratov by som si nevedela po−
radiť. 

Veľkou pomocou pre nás je aj to,
že Dominik chodí každý deň na
jednu hodinu do Špeciálnej základ−
nej školy vo V. Krtíši." 

V škole robí Dominik pokroky 
Áno. Aj napriek svojmu ťažkému

zdravotnému stavu navštevuje Domi−
nik školu a vzdeláva sa. Začal chodiť
už do materskej školy v Lučenci, kde
potom pokračoval jeden rok aj na zá−
kladnej škole a už tri roky navštevuje
ŠZŠ vo V. Krtíši.  O tom, aký je žiak,
čo sa učí, a aké pokroky dosahuje,
sme sa spýtali triednej učiteľky Žane−
ty Strmej: "Dominik chodí do ško−
ly každý deň na jednu vyučovaciu
hodinu. Postupuje podľa individu−
álneho vzdelávacieho programu,
ktorý má vypracovaný presne pre
neho. Robíme manuálne činnosti,

terapeutické, relaxačné činnosti.
Realizuje hlavne manuálne činnos−
ti  skladá kocky z lega, stavia z
nich vežu a dokáže aj iné  činnos−
ti zamerané na seba obslúženie
ako je napr. zapínanie zipsov, na−
vliekanie korálkov, zaväzovanie
šnúrok. Jeho dochádzka je veľmi
pravidelná, a za svoju snahu je na
klasifikačnej porade vždy pochvá−
lený za dochádzku. 
Pokrok vidíme v tom, že Dominik

začal viac reagovať na básničky,

zvuky zvierat, pozitívne reaguje
keď prichádza ku nemu rodina, má
rad pesničky, tlieska, zabáva sa.
Dlhšie už udrží aj ceruzku v prs−
toch, je to možno maličká činnosť
ale pre neho je to veľký pokrok." 

Trieda, ktorú Dominik navštevuje,
je triedou pre viacnásobne zdravotne
postihnutých žiakov. Navštevuje ju  7
detí a každý z nich má vypracovaný
individuálny vzdelávací program. Tra−
ja žiaci sú tu celý deň a štyria sa
striedajú po hodinách. Spolu s nimi je
na hodinách počas celého dňa aj  a−
sistentka Judita Bystrianska, ale s
deťmi chodia aj iné asistentky, ktoré
majú deti pridelené.  

l A čo Dominik? Teší sa do školy
na učiteľku a spolužiakov?  
J. Brnová: "Do školy sa teší. Už
keď auto otvoríme, že ideme do
školy, tlieska ručičkami, výska a
teší sa. Sme spokojní, že chodieva
do školy. Pani učiteľky sú veľmi
zlaté, rozumieme si.  Naozaj pravi−
delne dochádza a chýba iba ak i−
deme niekam na kontrolu lebo k

lekárovi chodieva
do Lučenca aj do
B. Bystrice. Ale je
vidieť, že dosahu−
je pokrok. Teraz
sa dokonca sám
aj posadí, chytí sa
za nôžky, čo pred−
tým nevedel. Aj
to, že  ceruzku už
dokáže udržať, le−
bo predtým to vô−
bec nedokázal, je
dobré.  A teraz už
aj píše, ako prvá−
čikovia. Robí čia−
ročky, krúžky, len
stále s ním musí−
me byť. Veľa s
ním rozprávať, ve−
novať sa mu. Hrá−
me sa spolu s
ním, počúvame

pesničky, pozeráme knihy, rozprá−
vame sa, a tak podobne. Verím, že
bude lepšie. Trápime sa, ale urobí−
me všetko preto, aby mu bolo lep−
šie. Sme radi, že ho zobrali do
školy, a že s ním nemusíme do−
chádzať do Lučenca. Učiteľky, aj
pani asistentky sa mu venujú, a aj
všetkým ďalším deťom. Klobúk do−
lu pred nimi. Sú veľmi pozorné a
trpezlivé, a aj pani riaditeľka je veľ−
mi zlatá. Sme radi, že sem Dominik
chodí. Len keby to bolo aj na dlh−

šie ako na jednu hodinu."

Vzdelanie potrebujú aj zdravotne postihnuté deti
Primátorský punč, ktorý Ing. Dalibor Surkoš pripravil počas
sviatočného programu Čaro Vianoc 2010 už po štvrtý raz, po−
mohol už viacerým zdravotne postihnutým deťom. Teraz výťa−
žok z tejto dobročinnej akcie pomôže  čoskoro 13−ročnému
Dominikovi Brnovi z V. Krtíša. Na čo sa použijú peniaze, ktoré
sa vyzbierali počas tejto dobročinnej akcie, sme sa spýtali Do−
minikovej mamy Jozefíny Brnovej. 

Nedáme si ho za nič
Dominikova mama i starká Jozefína Fekiačová sú rady, že sa pracovníci ŠZŠ vo

V. Krtíši starajú o ich syna a vnuka aj tú jednu hodinu denne. Počas nej si môžu
vybaviť iné potrebné súkromné i úradné záležitosti, na ktoré počas celodennej sta−
rostlivosti o Dominika nie je čas. Napriek všetkému by Dominika nedali za nič. Via−
cerí ľudia sa ich už vraj pýtali, či ho nedajú radšej do domova, alebo do ústavu pre
ťažko zdravotne postihnuté deti. Ale pre nich je, napriek svojej chorobe, Dominik
radosťou a veľkou láskou. Veď nehu a lásku, ktorú mu dávajú jeho najbližší mat−
ka, sestra, starká i strýkovia, tú mu nedokáže dať nikto iný. 

Pomoc však potrebujú a všetci sú vďační, keď im dobrí ľudia poskytnú aj pro−
stredníctvom dobročinnej akcie akou bol aj primátorský vianočný punč.                

−P. GAŠPAROVIČ− 

l O Dominika a jeho spolužiakov sa počas vyučovania
starajú triedna učiteľka  Žaneta Strmá (vľavo) a Judita
Bystrianska. 

l Dominikova mama J.Brnová je
rada, že jej syn navštevuje špeciálnu
základnú školu vo V.Krtíši
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Aktuálne voľné pracovné pozície: 

Keď rastie Technogym, 
rastieš aj Ty!

Chcete sa stať členom tímu, ktorý prispieva k zdravšiemu spôsobu života ľudí po celom svete?
Chcete byť zamestnaný v medzinárodnej, modernej a rastúcej spoločnosti? 

Byť adekvátne odmeňovaný a profesionálne rásť?

NÁPLŇ PRÁCE, INFORMÁCIE O PRACOVNOM MIESTE: 
− dodržiavanie BOZP
− dodržiavanie pracovných inštrukcií, disciplíny a pravidiel 
− manipulácia s materiálom 
− výrobné činnosti − rezanie, vŕtanie, ohýbanie, brúsenie,

lakovanie, montáž strojov podľa prideleného oddelenia
− záverečná kolaudácia vyrobených strojov
− dodržiavanie poriadku a bežnej údržby na svojom pracovisku 
− spolupráca s ostatnými oddeleniami závodu za účelom 

zlepšovania výsledkov podľa KPI nastavených na oddelení

POŽIADAVKY NA ZAMESTNANCA:
Požadované vzdelanie:

− stredoškolské bez maturity, − stredoškolské s maturitou
− nadstavbové/vyššie odborné vzdelanie

Zameranie, odbor: − technické, strojárske

Osobnostné predpoklady, ďalšie požiadavky:
− manuálna zručnosť,
− zodpovedný a pozitívny prístup k práci

VŠEOBECNÝ OPERÁTOR ODDELENIA:
MONTÁŽE, LAKOVNE, BRÚSIARNE, KOVOVÝROBY

V prípade záujmu zašlite Váš životopis: Personálne oddelenie, Technogym E.E., s.r.o., 
Priemyselný park Malý Krtíš, 990 01 Malý Krtíš, personalne@technogym.com, tel. číslo: 047/48 12 209
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Poslanci schválil program rokova−
nia i návrhovú komisiu, ktorej pred−
sedal už skúsený poslanec RSDr.
Rudolf Boroš a členmi boli novo−
zvolení poslanci Ing. Samuel Str−
hár a Ing. Peter Šiška. 
Podľa novelizácie zákona MsZ už

nevolí zástupcu primátora, ale sám
primátor poverí svojim zastupova−
ním jedného z poslancov. Ing. D.
Surkoš poveril svojim zastupova−
ním poslanca MUDr. Mirka Trojčá−
ka.  Na návrh Ing. D. Surkoša po−
slanci potom rozhodli, že v tomto
volebnom období Mestská rada
nebude, podobne ako to je aj v
niektorých ďalších mestách či ob−
ciach. Poslanci potom schválili pra−
covné komisie MsZ, ktorých počet
ostáva rovnaký ako v predchádza−
júcom volebnom období:  komisia
pre financovanie, podnikanie a re−
gionálny rozvoj, komisia pre škol−
stvo, kultúru, mládež a šport, komi−
sia pre životné prostredie, výstav−
bu, územný rozvoj a dopravu, ko−
misia pre sociálne veci, zdravotníc−
tvo a bývanie, komisia pre verejný
poriadok a komisia ochrany verej−
ného záujmu. 

Poslanecké kluby 
Pred schvaľovaním a voľbou jed−

notlivých členov komisií sa o slovo
prihlásil MUDr. Ondrej Kollár a o−

známil, že stredoľaví poslanci a je−
den nezávislý poslanec založili po−
slanecký klub, ktorého členmi sú
RSDr. Rudolf Boroš, Mgr. Jozef
Cuper, Ing. Igor Kokavec, Ing. Sta−
nislav Mojžiš, Bc. Anna Sláviková,
Monika Molnárová, Ing. Samuel
Strhár, Ing. arch. Mária Kyseľová,
MUDr. Mirko Trojčák a MUDr. On−
drej Kollár ako predseda klubu. 

Aj predstavitelia pravicových
strán oznámili založenie poslanec−
kého klubu, ktorého členmi sa sta−
li Augustín Janíček, MUDr. Vladi−
mír Lukáč, Ing. Peter Šiška a
RNDr. Igor Boreš, ktorý je predse−
dom klubu. Jediným poslancom,
ktorý sa zatiaľ nezaradil ani k jed−
nému z klubov je JUDr. Jozef Mag−
dič. 

Oba kluby sa potom po krátkej
porade dohodli na zložení jednotli−
vých komisií a hlasovanie o ich
schválení bolo potom jednoduchšie
a poslanci zloženie všetkých klu−
bov schválili. 

Námietky neboli ani voči novým
sobášiacim poslancom. Mladých
manželov tak v tomto volebnom
období bude sobášiť primátor Ing.
D. Surkoš, ktorému to prislúcha zo
zákona a zvolení poslanci  MUDr.
Mirko Trojčák − zástupca primáto−
ra, RSDr. Rudolf Boroš, Mgr. Jozef
Cuper, MUDr. Ondrej Kollár, Moni−

ka Molnárová a Ing. Peter Šišika.
Na záver jednania prvej pracovnej
schôdze mestského zastupiteľstva
poslanci prerokovali a schválili zá−
sady odmeňovania poslancov.    

Primátor poďakoval poslancom
za účasť i pokojný priebeh rokova−
nia a pripomenul, že pracovné ko−
misie sú schválené a poslanci mô−
žu začať pracovať. Ďalšia schôdza
MsZ bude pravdepodobne v druhej
polovici februára a mal by sa na
nej schvaľovať aj rozpočet Mesta
na rok 2011.  

−P. GAŠPAROVIČ− 

KOMISIA PRE FINANCOVANIE,
PODNIKANIE A REGIONÁLNY

ROZVOJ
RSDr. Rudolf Boroš−predseda,
Monika Molnárová, Ľubomír Haš−
ko, Ing. Valéria Uramová, Ing. Ele−
onóra Majorová, Ing. Jozef Gallo,
Zuzana Cieľová, Ing. Ladislav Ma−
lík, Eva Bojtošová −  tajomník

KOMISIA PRE ŽIVOTNÉ 
PROSTREDIE, VÝSTAVBU, 

ÚZEMNÝ ROZVOJ A DOPRAVU 
Ing. Stanislav Mojžiš − predseda,
Ing. Igor Kokavec, Ing. arch. Mária
Kyseľová, Ing. Katarína Škrdlová,
Branislav Králik, Ing. Peter Šiška,
Ing. Božena Vanková, Ing. Danka
Mojžišová− tajomník

KOMISIA PRE ŠKOLSTVO, 
KULTÚRU, MLÁDEŽ A ŠPORT 

Mgr. Jozef Cuper − predseda,
MUDr. Mirko Trojčák, Peter Koreň,
Mgr. Ľubomír Dula, Mgr. Jaroslav
Horváth, Helena Záchenská, Tibor
Kušický, Bc.Erik Ondrejka, Mgr.
Ľubomír Filický− tajomník

KOMISIA PRE SOCIÁLNE VECI,
ZDRAVOTNÍCTVO A BÝVANIE 

 MUDr. Ondrej Kollár− predseda,
Bc. Anna Sláviková, MUDr. Vladi−
mír Lukáč, Eva Pavčová, Mgr. Jú−
lia Černajová, Jozefína Vrábelová,
RNDr. Igor Boreš, Zita Knechtová−
tajomník

KOMISIA PRE VEREJNÝ 
PORIADOK 

Augustín Janíček − predseda,
Ing. Samuel Strhár, JUDr. Jozef
Magdič, Mgr. Peter Plavec, Ale−
xander Kováč, Ing. Branislav Moj−
žiš, Marta Wagnerová, Zoltán Bal−
la, Igor Sanda− tajomník

KOMISIA OCHRANY 
VEREJNÉHO ZÁUJMU

MUDr. Ondrej Kollár, − predseda,
MUDr. Mirko Trojčák, Ing. Peter
Šiška, RNDr. Igor Boreš, Lucia
Zvarová− tajomník

Poslanci už môžu začať pracovať
Na svojom prvom zasadnutí v tomto roku a prvom pracovnom povolebnom za−
sadnutí mestského parlamentu sa poslanci Mestského zastupiteľstva (MsZ) vo V.
Krtíši zišli v pondelok 17.1. 2011. Zasadnutie zastupiteľstva zvolal primátor V. Kr−
tíša Ing. Dalibor Surkoš, ktorý rokovanie poslancov aj viedol. Na úvod jednania
zložil poslanecký sľub MUDr. Mirko Trojčák, ktorý v čase slávnostného skladania
sľubu poslancov medzi vianočnými sviatkami bol mimo republiky.  

l Poslanecký sľub primátorovi Ing. D. Surkošovi (vľavo) zložil aj MUDr. M. Trojčák. V pozadí
stoja zľava: Ing. Milena Jakabová, hlavná kontrolórka a poslanci Ing. I. Kokavec,
MUDr. O. Kollár, Ing. arch M. Kyseľová, Bc. Anna Sláviková, Mgr. J. Cuper, M. Molnárová,
Ing. S. Strhár. 

ZLOŽENIE PRACOVNÝCH 
KOMISIÍ: 
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l Martin, bola to náhoda alebo bolo
vašou ambíciou dostať sa do najčíta−
nejšieho celoslovenského týždenní−
ka?    

"Po skončení vysokej školy −
Politické vedy a medzinárodné
vzťahy na Univerzite Mateja Bela v
B. Bystrici, som odišiel do Londý−
na a cez Jozefa Barinku, vtedaj−
šieho fotografa Plus 7 dní, som
bol na interview do novovznikajú−
ceho denníka Plus 1 deň, kde
som sa stal šéfom fotografov. Či
to bola moja ambícia? Asi áno,
ale vznikla už skôr. Konkrétne v
roku 2003, keď som sa stretol s
vtedajším študentom histórie a fi−
lozofie Martinom Balážom zo Zla−
tých Moraviec a v roku 2005 sme
mali aj spoločnú výstavu." 

l Najkvalitnejšie fotoaparáty sú stá−
le zrkadlovky. Akým fotoaparátom
fotíte? 

"Fotím na Canon 5D II, a mám
aj 40D. Objektívov je viac. Najviac
používam 16−35 F2.8, 24 F1.4 a 85
F1.8, k dispozícii je ešte 70−200
F2.8 a vynikajúci 300 F2.8... 24−70

F2.8 leží len doma na poličke. 

l Aká je, podľa vás, dobrá fotogra−
fia? 
"Fotografia nie je dobrá alebo

zlá. Záleží na tom, či sa páči ale−
bo nepáči, či mne alebo aj iným
ľuďom. Robert Capa nafotil vylo−
denie na Omaha Beach − neostro
a rozmazane a sú to fotky, ktoré
sa považujú za jedny z najlepších.
Aj pre mňa osobne, ak je fotka
jemne rozmazaná, môže byť pek−
ná."

l Ako prebieha váš pracovný deň?
"Každý deň je iný. Ani jeden deň

nie je rovnaký! Ráno nahadzujem
fotky na server z predošlého dňa.
Potom máme poradu a nasleduje
práca v teréne, ktorá je často za−
končená nočnými showbiznisový−
mi akciami."

l Ktoré osobnosti showbiznisu ste
fotili, a ako sa vám s nimi spolupra−
covalo? 

"Párkrát som fotil Adrianu Skle−
nařikovú, Daru Rollins a bolo to

fajn. Spolupráca s nimi je korekt−
ná, aj keď niekedy treba dlhšie ča−
kať. Vždy sa mi veľmi dobre spo−
lupracovalo s herečkou Karin
Haydu. 

Všade, kde idem, fotím. Aj keď
niekedy už nefotím len preto, aby
som fotil, musí tam byť téma. Bol
som sedemkrát v Ázii. Všetko je
tam pre nás, Európanov, fotoge−
nické. Aj v USA sa dá výborne fo−
tiť. Mám sen ísť fotiť Papuchalkov
(malé morské vtáčiky, ktoré sa
podobajú na papagájov), ktoré ži−
jú na viacerých miestach: Falk−
landských ostrovoch, Grónsku, v
Severnom Írsku, alebo v Juhoaf−
rickej republike. Ale ani Gruzín−
sko, Afganistan a Tadžikistan nie
sú na fotografovanie vôbec zlé." 

l Čo je najťažšie na vašej práci?
Aké absurdné situácie ste pri fotení
zažili?

"Najhoršie je čakanie. Keď mám
deň rozplánovaný na minútu a
musím niekde čakať, namiesto to−
ho, aby som fotil. Rozdvojiť sa ne−
dá. Tiež je absurdné, keď ideme

fotiť rozhovor, prídeme s redakto−
rom a dotyčný sa odmieta fotiť."

l Aký bol pre vás rok 2010 v profe−
sionálnej oblasti? 

"Zmenil som produkt v rámci
vydavateľstva, prešiel som zo
Šarmu do Plus 7 dní, robím na i−
ných, pre mňa osobne zaujíma−
vejších témach. Je to skvelé, keď
človek môže cestovať a spozná−
vať nových ľudí. Začala ma tiež
baviť svadobná fotografia, kde je
obrovský potenciál nielen na Slo−
vensku, ale aj v zahraničí. Mal
som to možnosť vidieť v USA. Za
6−hodinovú robotu v oblasti New
York City platia okolo 5000 USD.
Ak si niekto myslí, že nafotí svad−
bu s lacnými objektívmi, má prav−
du. S tým súhlasím. Ale tomu bu−
de zodpovedať aj výsledok. Člo−
vek musí vedieť predvídať a po−
hotovo reagovať. Teraz som bol
na Ukrajine, síce len na hrani−
ciach v Užhorode, ale je to zaují−
mavá krajina. Škoda, že sme tam
boli len jeden deň a pršalo." 

l Pochádzate z V. Krtíša, aký vzťah
máte k nášmu mestečku?

"Veľký Krtíš je malé mesto, kde
sa dá chodiť všade peši: Mám naň
pekné spomienky, hlavne na bas−
ketbal, spoluhráčov, na bežecké
terény, kde aj teraz chodím behať
s mojim otcom a Veľký Krtíš sa
mi spája aj s výbornou kuchyňou
mojej maminky Vierky."

− Za rozhovor poďakovala 
EDITA DEBNÁROVÁ, 

foto: MARTIN DOMOK −

Vďaka fotografii si pamätáme svoju minulosť oveľa presnejšie a vyhranenejšie. Fotografia osviežuje pamäť,         umožňuje rozpamätať sa na
detaily, ktoré sme si predtým nevšímali a skracuje odstup od dávno prežitých udalostí. Kdesi som čítala, že ani náš najznámejší fotograf Karol
Kállay, ktorý začal fotografovať už v mladosti, sa podvedome nespoliehal, že odniekiaľ príde inšpirácia, ale tvrdohlavo a trpezlivo sa jej vybral
v ústrety. A nachádzal ju všade. "Ihlou začal kopať svoju studňu" na poli fotografie, aby ňou ovlažoval naše duše, ako pramenistá voda osvie−
žuje telo. Dnes môže s čistým svedomím povedať, že fotografuje, lebo sa mu to stalo zvykom a vášňou.

Možno raz fotografie Papuchalkov od M.Domoka obletia svet
Novinári vedia, že  atraktivitu článku zvyšuje kvalitná a výstižná fotografia. NiekedyNovinári vedia, že  atraktivitu článku zvyšuje kvalitná a výstižná fotografia. Niekedy
jedna pútavá fotografia napovie viac ako siahodlhý článok. Ak patríte medzi čitatejedna pútavá fotografia napovie viac ako siahodlhý článok. Ak patríte medzi čitate −−
ľov týždenníka Plus 7 dní, možno ste si všimli, že pri niektorých uverejnených fotoľov týždenníka Plus 7 dní, možno ste si všimli, že pri niektorých uverejnených foto −−
grafiách sa pravidelne objavuje meno ich autora MARTIN DOMOK. Je to syn Veľkografiách sa pravidelne objavuje meno ich autora MARTIN DOMOK. Je to syn Veľko −−
krtíšana Imricha Domoka, zanieteného milovníka behu. Ale aj Martin má k športukrtíšana Imricha Domoka, zanieteného milovníka behu. Ale aj Martin má k športu
blízko, pretože niekoľko rokov súťažne hrával basketbal za Veľký Krtíš a dodnes beblízko, pretože niekoľko rokov súťažne hrával basketbal za Veľký Krtíš a dodnes be −−
háva spolu s otcom. Možno práve sebadisciplína a tréningy v ňom zanechali túžbuháva spolu s otcom. Možno práve sebadisciplína a tréningy v ňom zanechali túžbu
v živote niečo dosiahnuť, čo sa mu aj podarilo. V profesionálnom živote to dotiaholv živote niečo dosiahnuť, čo sa mu aj podarilo. V profesionálnom živote to dotiahol
pomerne ďaleko, podobne ako jeho vrstovníci − tridsiatnici, spomeňme napríklad býpomerne ďaleko, podobne ako jeho vrstovníci − tridsiatnici, spomeňme napríklad bý −−
valého redaktora Paľby Jána Pasiara, alebo speváka Petra Cmorika.   Martin Domokvalého redaktora Paľby Jána Pasiara, alebo speváka Petra Cmorika.   Martin Domok
tri roky pracuje ako fotograf pre vydavateľstvo Spoločnosť 7 plus. Predtým fotil vtri roky pracuje ako fotograf pre vydavateľstvo Spoločnosť 7 plus. Predtým fotil v
denníku Plus 1 deň, Šarm a teraz pre týždenník Plus 7 dní. Práca ho napĺňa a baví.denníku Plus 1 deň, Šarm a teraz pre týždenník Plus 7 dní. Práca ho napĺňa a baví.
Ako povedal, nie je stereotypná, veľa pri nej cestuje a spoznáva svet.  Ako povedal, nie je stereotypná, veľa pri nej cestuje a spoznáva svet.  

Martin na svojich cestách nefotí len známe osobnosti, ale objavuje aj čaro krajín, ktoré navštívi. Táto snímka pochádza z  Block
Island, RI, v USA
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Kto z nich získa titul:Kto z nich získa titul:

Mladomanželský pár 
týždenníka Pokrok?

Mladomanželská súťaž sa tešila vášmu zájmu
a sme radi, že sa do nej prihlásilo 14 sympa−
tických párov. Vy, čitatelia, máte naozaj ťažkú
úlohu rozhodnúť o tom, ktorí z týchto mlado−
manželov získajú v súťaži primát.

Ak chcete podporiť svojich favoritov, máte
teraz ideálnu šancu. Prinášame vám fotogra−
fie a kupóny všetkých súťažiacich ešte raz.
Stačí, ak vystrihnete kupón manželov, ktorí by
sa podľa vás, mali stať mladomanželským pá−
rom nášho týždenníka a pošlete nám ho do
redakcie (samozrejme, môžete vystrihnúť aj
viac kupónov a nalepiť ich na tvrdší papier).

Pár, ktorý od vás získa najviac hlasov, do−
stane okrem titulu, o ktorý v súťaži ide, aj pek−
nú cenu  − poukážku na nákup svietidiel v
hodnote 50 eur. 

Kupóny môžete posielať do 4. 2. 2011.
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KUPÓNY VŠETKÝCH MLADOMANŽELOV SI EŠTE
STÁLE MÔŽETE KÚPIŤ V REDAKCII ZA SYMBOLICKÚ CENU
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resvedčila sa o tom aj rodina
Kánová zo Slatinky, ktorú pred
nedávnom navštívil mladý srn−

ček. Keď si manželia Kánovci spol−
ku so synom Róbertom sadali k ve−
černému televíznemu  programu o−
kolo ôsmej hodiny, začali vonku
brechať psy. Keď Róbert Kán prišiel
k bráničke, nechcel veriť vlastným
očiam. 

R. Kán: "Pred bráničkou stál
mladý srnec, akoby prišiel
na návštevu. Keď som otvo−
ril, srnček sa bez rozpakov a
bez bojazlivosti pobral dnu a
išiel až do vnútra domu." Je−
ho manželka Jolana Kánová
pokračuje: "Vošiel dnu, do
kuchyne. Poobzeral si aj iné
časti domu, ale potom sme
ho dali do kuchyne, kde sa
hneď bral do rohu, akoby
bol unavený a chcelo sa mu
spať. Skúšali sme mu dať aj
niečo jesť, mlieko, seno, vo−
du. Ale nič si nezobral. Až
nakoniec olízal trochu soli.
Taký bol milý. Nechal sa aj
pohladkať a už sme mu vy−
berali aj meno. Ja som ho
volala Filipko, syn ho nazval
Rudom a manžel Guľášom." 

Srnčeka sa nebáli a zvierat
majú radi. Aj teraz im po dve−
re pobehuje 5 psov a kocúr.
Ten sa asi najviac zľakol noč−
ného hosťa. 
"Vyskočil asi 2 m vysoko a
potom vyliezol na kuchynskú lin−
ku, " hovorí mladý Róbert Kán o re−
akcii kocúra na srnca.  Kánovci
však vedeli, že takúto návštevu si
nemôžu nechať iba pre seba a o−
známili to na polícii aj poľovníkom.
S nimi sa dohodli, že mladého srn−
čeka vypustia na druhý deň ráno. 

R. Kán: "Nechcel som ho vy−
pustiť v noci. Ešte by ho mohli
napadnúť nejaké túlavé psy a
roztrhať." 

Práve túlavé psy mohli byť príči−
nou, prečo sa mladý srnček dostal
až do blízkosti ľudských obydlí.
Podľa poľovníkov zo strhárskeho
poľovníckeho združenia majú s tú−
lavými psami veľké problémy. V po−
slednom čase našli dva kusy srnčej

zveri, ktorú túlavé psy strhli. Takto
mohol prísť o svoju mamu aj mladý
srnček a pomoc hľadal u ľudí.   

Ráno sa iba ťažko lúčili Kánovci
so svojim neobvyklým návštevní−
kom, ale aj oni vedia, že srnčekovi
bude najlepšie vo voľnej prírode.
Poľovníci ho však najprv zobrali k

veterinárovi. Ako konštatoval
MVDr. Pavel Baláž, srnček sa zdal
v poriadku i v dobrej kondícii. Netr−
pel  hladom a nebolo vidieť ani ni−
jaké vonkajšie poranenie. Spolu s
poľovníkmi sa ale dohodli, že ho
najprv vypustia iba do okolia ich po−
ľovníckej chaty, ktorú majú oplote−
nú a až čas ukáže, čo si mladý o−
byvateľ lesa vyberie, a či dokáže
prežiť aj sám bez svojej mamy.
Ako povedal, v tej chvíli bolo správ−
ne, ako sa manželia Kánovci za−
chovali a čo urobili pre záchranu
srnca. Ovšem podľa jeho poznat−
kov i podľa jeho kolegov a poľovní−
kov, takáto návšteva nie je až takou
veľkou výnimkou. Ako povedal
MVDr.  P. Baláž,  aj k ich domu pri−
chádza stádo jeleňov na pastvu.
Povedal im to sused a aj podľa stôp
sa dalo vybadať, že boli v ich zá−
hrade. 

Líška v uliciach mesta i na
chalupe, diviak pred domom
Aj my sme ešte pred vianočnými

sviatkami upozornili príslušníkov MsP
na krívajúcu líšku, ktorá sa prechádza
po nočných uliciach V. Krtíša. Dokon−
ca k jednej rodine z V. Krtíša chodie−
va na chalupu tá istá líška už tri roky.
Akoby sa už u nich udomácnila. Ne−
chá sa nakŕmiť z ruky, ale pohladiť
nie. Dokonca prišla ukázať aj svoje
potomstvo. Naposledy ich navštívila
počas minuloročných vianočných
sviatkov.  

Začiatkom roka zas pred vchodom
do domu  Štefana Pleva, st., spal mla−
dý diviak, ako o tom hovorí na sociál−
nej sieti: "Aj ja som mohol doma
pred vchodovými dverami pohlad−
kať diviačika ráno 3.1.2011. Spinkal
a nechcel som ho zobudiť. Odfotil
som ho dvakrát, potom zbehol po
13 schodoch a stratil sa!"  

Ahojte! Volám sa JOHANN
ZAGRAPAN a bývam v Skla−
binej. Narodil som sa vlani,
2. júla v Banskej Štiavnici.
Maminku som pri pôrode po−
trápil, pretože na tento svet
som sa rozhodol pozrieť, až
po trinástich hodinách. Veľ−
mi rád sa smejem a hrám sa
so všetkými  hračkami. S
maminkou sa tiež “rozprá−
vam”, ale ona mi ešte nero−
zumie. Najlepšie si viem po−
chutnať na jogurtoch. Súro−
denca, zatiaľ, nemám, ale
mám okolo seba veľa ľudí,
ktorí ma ľúbia a ja ich tiež. 

Vystrihnite kupón s číslom dieťaťa, ktoré si získalo vaše sym−
patie a pošlite na adresu redakcie Pokrok, Ul. SNP 29, 990 01 V.
Krtíš. V prípade, že pošlete viacej kupónov, stačí ich nalepiť na
jeden papier a poslať v obálke. O malých víťazoch rozhodnete
vy, svojimi hlasmi, teda počtom zaslaných kupónov. Prvé tri de−
ti v obidvoch  kategóriach, ktorým zašlete najviac kupónov, zís−
kajú od redakcie pekné darčeky. Súťaž bude vyhodnotená v
marci 2011.  

Milí čitatelia, posielajte kupóny svojim ratolestiam v súťaži Detská tvár Pokroku.
Staršie čísla novín s kupónmi vášho dieťatka si môžete kúpiť v redakcii po 0,25 eur.  

DETSKÁ   TVÁR   POKROKU 

J O H A N N  Z A G R A P A NJ O H A N N  Z A G R A P A N

- KUPÓN - 
DIE�A POKROKU 

È. 28

Veková kategória: 0 − 3 rokov   

Ďalšie kolo súťaže Detská tvár Pokroku za rok 2010 sa chýli ku
koncu. Zostáva nám ešte niekoľko detí, ktoré vám  predstavíme,
a to: dvojičky Janku  a Mirku Veselkové, Zuzanku Győrgyovú,
Richarda Suju a Natáliu Mihálikovú. V tomto čísle sa o vašu
priazeň uchádza JOHANN ZAGRAPAN zo Sklabinej.

Lesní obyvatelia prichádzajú na návštevu k ľuďom
Aj keď sa to možno pri súčasnej modernizácii nášho

sveta niekedy ani nezdá, sme stále súčasťou prírody.
A aj tej, ktorú nazývame divoká. Presviedčame sa o tom
pomerne často. Ničivé prírodné katastrofy a aj návštevy
divej zveri v okolí našich príbytkov sú takmer na dennom
poriadku. 

P

To, že sa divá zver priblíži k ľudským obydliam ešte nemusí znamenať, že
trpí besnotou ako sa zvykne hovorievať. Často iba hľadá potravu a práve v
zimných mesiacoch ju nájde v záhradách rodinných domov, či záhradkár−
skych osadách.  Ešte si pamätáme na návštevu medveďa, ktorú mali na
záhradkách pri Priemstave. Našťastie, týchto nebezpečných zvierat v na−
šom okolí veľa nie je, ale aj tak si pri stretnutí s obyvateľmi lesa dávajte po−
zor a príliš sa k ním nepribližujte a o podobných stretnutiach informujte po−
líciu a aj príslušne poľovné združenie.                        −P. GAŠPAROVIČ−

l Srnček sa rýchlo spriatelil
s mladým Robertom Kánom
i s jeho šteňaťom.

l J. Kánová sa snažila srnčeka
nachovať i napojiť


